



**International
Companions for
Learning**



☀ WHAT IS ICL? 什麼是國際學伴計畫？

International Companions for Learning (ICL) is a national cultural exchange program funded by the Ministry of Education. It offers international students and local students a unique opportunity to connect with kids from (mostly countryside) schools of all 22 cities in Taiwan, including the offshore islands! The format of the program contains weekly online video sessions and fully-sponsored trips. You may join the program by volunteering or by taking one of the courses.

「國際學伴計畫 (ICL)」為教育部補助之全國性文化交流計畫。提供大專院校國際學生與在地學生獨特機會，與全國 22 縣市（含離島與偏鄉）的中小學學童進行互動！計畫包含每週線上視訊交流與全額補助之實體相見歡出隊。你可以透過志願服務或選修相關課程加入！

Weekly Online Video Sessions

每週線上視訊交流

Conduct weekly online video sessions (for 9-12 weeks) with matched primary/secondary school kids to share your culture and to learn their culture.

每週與配對的中小學學童進行線上視訊交流（9-12週），分享你的國家文化並體驗臺灣在地文化。

Local Student Partner

在地學伴攜手合作

Every international student will be paired up with a local student from universities who will help with preparation, translation, and communication.

每位國際學生皆會配對一位在地大學生，在線上交流與實體出隊期間協助教材準備、翻譯與溝通。

Fully-Sponsored Trips

免費參加實體相見歡

Enjoy fully funded field trips for meetups with the kids at the schools and explore local Taiwanese cultures!

享受全額經費補助的實體相見歡之旅，親自前往夥伴學校與小朋友面對面交流，深度體驗台灣在地文化！

Official Certificates

官方結業證明

Receive an official Certificate of Contribution issued jointly by the Ministry of Education and National Taiwan University!

表現合格者將獲頒發服務貢獻證明，認可你的付出與努力！

HOW TO JOIN & DEADLINE | 報名方式與截止時間

 **Deadline: 09/18 (Fri) 12:00 PM** (or when quota is full 額滿即截止)

 **Register Online: icl.tw/student**

 **Contact : service.icl.tw@gmail.com 、(02) 3366-8623**



EXPLORE MORE ABOUT ICL | 探索 ICL

 **Promo Video** 宣傳影片: smarturl.it/ICL-promo

 **What is ICL** 什麼是 ICL: youtu.be/LqUC-f6gOYo

 **User Manual** 學生操作手冊: smarturl.it/ICL_Manual_Students

 **Documentary 2016** 紀錄片: smarturl.it/ICL-film-2016

 **Documentary 2018** 紀錄片: smarturl.it/ICL-film-2018

 **Official Facebook** 官方 FB 專頁: facebook.com/icl.tw/